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U heeft ons een mail gestuurd met diverse opmerkingen over het Koffiedik/ Sprikkenveen. Voor de goede 
orde wijzen wij u op de afgesproken lijn dat het indienen van schriftelijke vragen door fracties danwel 
raadsleden via de griffie dient plaats te vinden.  
 
We hebben de vragen uit uw opmerkingen gedestilleerd en in deze brief van een reactie voorzien. De 
antwoorden staan cursief getypt.  
 
Vraag of stelling 1:   
Onderhoud Koffiedik is slecht. 
Het Koffiedik wordt volgens de normen onderhouden. Inspecties vinden jaarlijks plaats. 
 
Vraag of stelling 2: 
De grasmaaiers werken niet goed. 
Inzet van oudere machines mag, maar ze moeten wel voldoen aan de veiligheidsverplichtingen. We 
gaan dit bespreken met de aannemer. 
 
Vraag of stelling 3: 
Modder op het pad. Veegmachines te licht? 
Indien dit door onderhoudswerkzaamheden is ontstaan wordt de desbetreffende aannemer hierop 
aangesproken en dient zij dit op te ruimen. Zoals u in uw brief aangeeft wordt er ook oneigenlijk veel 
met auto’s over dit smalle paadje gereden. We gaan de verharding schoonmaken. 
 
Vraag of stelling 4: 
Auto’s op Koffiedik richting Blauwpotskamp en Sprikkenveen. 
Dit wordt veroorzaakt door de auto's van de bewoners zelf. We zijn bezig met de nutsbedrijven de 
paaltjes terug te plaatsen. 
 
Vraag of stelling 5: 
Ter hoogte van Nijstad ontbreekt een paal. 
We zijn bezig met de Woonborg hier een paal te plaatsen. 
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Vraag of stelling 6: 
Paaltjes Sprikkenveen/Blauwpotskamp vanaf Koffiedik ontbreken. 
Daar hebben nooit paaltjes gestaan. 
 
Vraag of stelling 7: 
Op het Sprikkenveen staan twee paaltje te dicht op de rijbaan, extra paal plaatsen omdat DHL tussen 
de houten paaltjes door rijdt. 
Dit  gaan we aanpassen. 
 
Vraag of stelling 8: 
Geen afritjes bij nieuwe voetpad Tipkampen. 
We zorgen dat dit wordt aangepast. 
 
Vraag of stelling 9: 
Zand spoelt weg bij straatkolken. 
Heeft tijd nodig, dit dient te zetten/stabiliseren. 
 

Vraag of stelling 10: 
Toestand van de straat slecht Tipkampen. 
De straat wordt onderhouden volgens de normen; er vindt jaarlijks inspectie plaats. 
 
Vraag of stelling 11: 
Puin op het grasveld. 
Voordat het maaiseizoen start worden de grasvelden nagelopen en ontdaan van stenen en overig afval. 
Tevens worden gaten gevuld en kale plekken nog ingezaaid. We zetten dit uit bij de uitvoering. 
 
Vraag of stelling 12: 
Toestand  van het plein is slecht. 
Wordt volgens de normen onderhouden, er vindt jaarlijks inspectie plaats. 
 
Vraag of stelling 13: 
Kabel ligt tot aan voordeur, niet naar meterkast. 
Dit is iets tussen gebruiker en leverancier, niet voor de gemeente. 
 

Vraag of stelling 14: 
Brandgang Sprikkenveen Koffiedik blijft water staan. 
Brandgang is niet ons eigendom maar van Woonborg of de aanwonenden. 
 
Vraag of stelling 15: 
Sloten Koffiedik vol blad, blijft water staan. 
We weten dat dit een laag nat gebied is. De gemeentelijke sloten worden in najaar geschoond. Omdat 
de sloten naast een bossingel (dus overlast van blad) liggen worden duikers e.d. regelmatig 
gecontroleerd en waar nodig schoon gemaakt. Momenteel staat er beperkt water in de sloot. Dat is een 
teken dat het geheel functioneert. 
 
Vraag of stelling 16. 
Vrachtwagen PreZero rijdt niet achteruit. 
Dat klopt. De reinigingsauto rijdt niet achteruit. Dat is te gevaarlijk. We gaan met de buurt in overleg 
over een opstelplaats. Dit kan op de nieuwe stoep, maar mag ook op een grasveld. De containers 
mogen nu aan beide kanten van de Tipkampen worden aangeboden, maar niet in de bocht bij 
Blauwpotskamp en Sprikkenveen. Als de containers niet in de bocht en niet achter geparkeerde auto’s 
worden aangeboden, zou het legen ervan goed moeten gaan.  
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Vraag of stelling 17: 
Beplanting Sprikkenveen heeft onderhoud nodig, kan er meer een park van gemaakt worden? 
Beplanting wordt onderhouden conform het met de raad afgesproken kwaliteitsniveau Sober en 
Degelijk. De beplanting langs het Koffiedik betreft landschapsgroen. Landschapsgroen bestaat uit 
inheemse bomen en bosplantsoen. De open plekken in de beplanting (deels ontstaan door het 
opruimen van illegale dumpingen) worden in het najaar ingeplant met inheems bosplantsoen. Door de 
jaren heen werd en is in deze zone veel groenafval en grond gedumpt door bewoners. De restanten van 
grondhopen zijn nog deels zichtbaar. Ook recent zijn er weer dumpingen gedaan. Team handhaving 
blijft aan deze problematiek aandacht besteden. 
 
Vraag of stelling 18: 
Kan er een ruiterpad worden aangelegd? 
Wij leggen geen ruiterpaden langs het Koffiedik aan. De ruiters kunnen gebruik maken van het Koffiedik 
zelf. 
 
Tot slot: In uw mail van 8 maart jl. geeft u aan dat u verbaasd bent over het onttrekken van 
parkeerplaatsen in een aantal wijken in Vries vanwege de plaatsing van laadpalen. In uw beleving is 
daar geen behoefte aan.  
De plaatsing van laadpalen is een uitvoering van de laadvisie die door de gemeenteraad is vastgesteld. 
Er wordt een verkeersbesluit genomen voor een locatie. Tegen dit verkeersbesluit is bezwaar mogelijk. 
Het doel van de plaatsing van laadpalen is uiteindelijk een dekkend netwerk met palen die maximaal in 
een straal van 200 meter te vinden zijn. Daarbij willen we geen wijken uitsluiten.  
Na de plaatsing hebben wij enkele reacties ontvangen van inwoners. We hebben er begrip voor dat een 
enkele inwoner het vervelend vindt soms een meter of 20 verder te moet lopen omdat de parkeerplaats 
voor de deur niet meer beschikbaar is.  
De mensen die een melding hebben gedaan zijn gebeld en hebben uitleg gekregen over de reden van 
plaatsing en de daarbij gemaakte locatiekeuze.  

 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
burgemeester en wethouders 
 
 
P. Koekoek drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris burgemeester 

 
 
Deze brief is digitaal geparafeerd en daarom niet ondertekend. 
 
 



 

 

 

Leefbaar Tynaarlo/EVZ-2000 - Vereniging met volledige rechtsbevoegdheid - Vries (Tynaarlo) - K.v.K. handelsregister nr. 40048722 

 

 

- Pagina 1 van 3 - 

                                                                                                                             
 

 

Omdat onze gemeente ook morgen leefbaar moet zijn 

 

 

 

 

Aan:        Van:         

 
 

 
 

 

Vries, 19 december 2023 

 
Onderwerp: koffiedik/Sprikkenveen 

 
 
Geachte college, 
 
Het onderhoud koffiedik laat nogal te wensen over. 

Het gras wordt gemaaid door een aannemer (Waarschijnlijk het goedkoopst) waarvan de 

machines niet zo nieuw meer zijn en waarvan de verlichting slecht is. Geen zwaailamp of 

gevarenlichten bij werkzaamheden aan de openbare weg, maar ook vaak defecte lichten. 

De sloten worden met groot materiaal schoongemaakt wat logisch is, maar door deze grote 

machines wordt het koffiedik steeds smaller, omdat alle modder op het pad komt. De 

veegmachines die gebruikt worden zijn te licht om de modder weer terug te drukken. Het 

koffiedik is hierdoor wel een meter smaller geworden. Tevens met het natte weer gevaarlijk 

voor fietsers en mensen die slecht ter been zijn. Er zijn al ouderen die zijn uitgegleden. 

Tegenwoordig rijden er auto’s via het koffiedik naar Blauwpotskamp en  Sprikkenveen. Dat is 

toch niet de bedoeling. Ter hoogte van Nij stad ontbreekt namelijk een houten paal en kan men 

zonder problemen doorrijden. Verzoek is deze paal weer terug terug te plaatsen. Vroeger 

stonden er rood-witte paaltjes (met driehoeksleutel te openen) bij de ingang Sprikkenveen en 

Blauwpotskamp vanaf koffiedikzijde en de ingang bij Rezaggo. Verzoek is deze terug te plaatsen 

Aan de andere kant van het plein (Spikkenveen) zijn 2 houten palen geplaatst, hiervoor onze 

hartelijke dank. Maar helaas zijn de palen te dicht op de parkeerplaatsen geplaatst en zijn de 

eerste beschadigen al geconstateerd. Graag de palen een tegelbreedte verder plaatsen. Ook zijn 

de eerste auto’s (DHL-Post.nl) langs de palen het plein opgereden. Kan men hier nog een rood-

witte paal plaatsen die wanneer het nodig is i.v.m. een calamiteit deze verwijderd kan worden?  

Sprikkenveen is door de nieuwe woningen erg mooi geworden, maar toch zijn er wat punten die 

nog wat aandacht kunnen gebruiken. 

aan de Griffie  

van de gemeente Tynaarlo 

Kornoeljeplein 1 

9481 AW Vries 

 

de raadsfractie van  

Leefbaar Tynaarlo/EVZ-2000 

http://www.leefbaartynaarlo.nl/
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Voor de nieuwe woningen is een breed voetpad aangelegd, zodat men met rollators en 

rolstoelen veilig bij de voordeur kan komen. Hier is heel goed over nagedacht maar er is op geen 

enkele plek een mogelijkheid om erop of eraf te komen. We nemen aan dat dit hersteld wordt. 

Dit voetpad ligt ruim 10 centimeter hoger dan de weg. Er blijkt al diverse keren een 

stratenmaker geweest te zijn om te herstraten bij de straatkolken, omdat het zand steeds 

wegspoelt bij hevige regenval. Om dit tegen te gaan zou men de voegen moeten kitten of 

Potland door het zand te mengen zodat het niet meer kan wegspoelen. Dit was het advies van 

stratenmakers met kennis! Dit voetpad is door Woonborg aangelegd en tot onze verbazing was 

de gemeente hier recent aan het herstraten. (valt dit onder garantie?) 

Door het zware verkeer tijdens de sloop en de bouw is de hele straat niet meer zoals het was. 

Het water blijft op de straat liggen bij regen wat voorheen niet het geval was. Op het grasveldje 

ligt nog allemaal stenen en grind . Bij het grasmaaien vliegt het alle kanten op. 

Enexis is ook tijdens deze periode bezig geweest met het vernieuwen van de kabels in de straat 

en het plein. Doordat het een natte periode was heeft het plein heel lang open gelegen. De 

aannemer is met bronnering bezig geweest maar dat werkt niet zo goed op de leemlagen 

(Algemeen bekent). Heel veel pech voor de aannemer maar men heeft het natte zand/leem weer 

terug gegooid in de sleuven en natuurlijk kun je de ondergrond op deze manier niet verdichten. 

Hierdoor ziet het plein er ook niet uit en blijft er overal water staan en zijn diverse tegels kapot 

en scheef. Gebeld met Enexis en die heeft de aannemer gevraagd om het te herstellen. We zijn 

echter een half jaar verder en het plein, die van de gemeente is , is nog steeds een rommeltje. 

Dit ter grote ergernis van de bewoners in dit gebied. 

De stratenmakers zijn diverse keren geweest maar nog steeds niet netjes hersteld. Tot overmaat 

van ramp ligt de nieuwe kabel tot aan de voordeur en vanaf de voordeur tot in de meterkast ligt 

nog steeds de oude kabel.  

De brandgang van Sprikkenveen/Blauwpotskamp die aansluit op het koffiedik blijft ongeveer 3 

meter lengte, water staan na een stevige regenbui. 

De sloten van Sprikkenveen naar Blauwpotskamp en richting Nij stad liggen vol met bladeren en 

hierdoor loopt het water heel moeilijk weg. De buizen zitten verstopt. Gevolg is dat de bewoners 

nu een groot probleem hebben met water onder de vloer wat niet weg wil. Zou daar misschien 

eens een keer naar gekeken kunnen worden door een specialist? 

Een tijd terug mochten de bewoners plotseling hun afvalcontainers niet meer in hun straat 

(Sprikkenveen) aanbieden, omdat de chauffeur niet meer achteruit de straat in wilde rijden. 

Reden bang dat er een klein kind onder de auto zou kunnen komen. De gemeente is zelf wezen 

kijken en bepaalde dat de containers nu in de Tipkampen aangeboden moesten worden. In 

eerste instantie na wat gemopper werden de containers keurig aan beide kanten van de inrit van 

Sprikkenveen/Tipkampen neergezet. Dit was ook niet goed want de chauffeur moest nu ook de 

straat een stukje inrijden en weer achteruit rijden. Nu mogen de containers niet meer op het 

kleine grasveldje neer gezet worden. Het grote grasveld is te klein voor alle containers en voor 

de wat oudere mensen een onmogelijke opgave om de containers zo ver en zo hoog neer te 

zetten. De nieuwe stoep is gewoon de oplossing. Men hoeft niet ver te lopen en er is een zee van 

ruimte. De chauffeur die problemen heeft met achteruitrijden zo is mijn advies, kan beter zijn 

rijbewijs inleveren. 
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De beplanting aan het koffiedik is niet meer om aan te zien en heeft veel onderhoud nodig. We 

hebben daar in het verleden ook aandacht voor gevraagd en zijn er toezeggingen gedaan. 

Misschien zou het iets zijn om er een mooi park van te maken. Nieuwe bomen er neer te zetten 

wat ook voor de kleine kinderen aantrekkelijk is om er te gaan spelen. Diverse soorten 

bijvoorbeeld: kastanjebomen-eikenbomen-appelbomen-perebomen-hazelnootbomen-

walnootbomen-pruimenbomen-kersenbomen. Ook kan men dan er een fatsoenlijk ruiterpad 

aanleggen zodat de overlast voor de fietsers voorbij zijn (bulten paardenstront). Op deze manier 

is er voor iedereen voordeel te behalen. Natuurlijk weten we niet of genoemde soorten bomen 

wel bij elkaar kunnen staan, maar het is een voorstel dat natuurlijk nog uitgewerkt kan/moet 

worden. 

Samengevat, een heel lijstje van aandachtspunten die in het licht van revitalisering van de 

leefomgeving in Vries, hier noodzakelijk zijn. 

We wachten af en gaan er vanuit dat er vanuit de gemeente actie komt. 

Met vriendelijke groeten 

 
Fractie Leefbaar Tynaarlo 

Namens deze, 
 
C.H. Kloos,  
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